

# Animals London Zoo

## Wombat

Now in the world there are only 3 species of wombat, the main differences between them lie only in areas of habitat and their size. The length of these marsupials grow from 70 to 120 centimeters. The weight of an adult can reach 40 pounds.



# The Tasmanian devil

- Marsupial - a mammal family of predatory marsupials, the only species of the genus *Sarcophilus* . An animal called a marsupial the devil not in vain so named. This beast is not just a predator, but really the devil incarnate. He is evil to rabies, and even sounds that makes the Tasmanian devil-like roar with some creepy cough.



# Brilliant starlings

The coloration of most species are dark, parts of the body can be painted in white, pink. Characteristically, the dark areas of plumage of these birds often cast a metallic luster, the record in this respect is shiny starlings. As is evident from their names, these birds glisten like precious stones.



# Перевод

Скворец :

Окраска большинства видов темная, отдельные части тела могут быть окрашены в белый, розовый цвета. Характерно, что темные участки оперения у этих птиц часто отливают металлическим блеском, рекордсменом в этом отношении являются блестящие скворцы. Как явствует из их названия, эти птицы переливаются словно драгоценные камни.

# Перевод

Сумчатый дьявол:

Сумчатый - млекопитающее семейства хищных сумчатых; единственный вид рода *Sarcophilus*. Животное именуемое сумчатым дьяволом не зря так назвали. Этот зверь не просто хищник, а действительно дьявол во плоти. Он злой до бешенства и даже звуки которые издает сумчатый дьявол похожи на рев с каким-то жутковатым кашлем.

# Перевод

Вомбат:

Сейчас в мире осталось всего 3 вида вомбатов, основные различия между которыми проявляются лишь в районах обитания и их размерах. В длину эти сумчатые животные вырастают от 70 до 120 сантиметров. Вес взрослой особи может достигать 40 килограммов.